

RONA
HOME & GARDEN

RONA

SEPTEMBER 30 AND OCTOBER 1, 2015



SAVE
20% OFF **EVERYTHING
IN STOCK,**
AT REGULAR PRICE.*

GET 15% OFF BUILDING MATERIALS AND
FOREST PRODUCTS.



GET
5X

THE AIR MILES® REWARD MILES
on any purchase of \$20 or more before taxes†

BONUS CODE : 9878

Not valid on charge accounts.

* CASH-AND-CARRY. Not applicable on services and delivery. Some items can be available only in limited quantity. Cannot be combined with any other offer.

† AIR MILES Bonus offer available upon the presentation of coupon at participating RONA stores. Offer does not apply to the purchase of gift cards. Cannot be combined with any other offer, with the exception of Bonus Offers on products. Bonus Offer applies to the total base reward miles earned on qualifying purchase amount. Offer not applicable to purchases charged to store accounts and cannot be combined with certain offers to commercial clients. Some conditions apply. Details in store. ©™ Trademarks of AIR MILES International Trading B.V. Used under license by LoyaltyOne, Co. and RONA inc.



RONA
HOME & GARDEN

RONA

30 SEPTEMBRE ET 1^{ER} OCTOBRE 2015



OBTENEZ
20% DE RABAIS SUR TOUT EN INVENTAIRE, À PRIX RÉGULIER.*

OBTENEZ 15% DE RABAIS SUR LES MATÉRIAUX DE CONSTRUCTION ET LES PRODUITS FORESTIERS



OBTENEZ
5X LES MILLES AIR MILES^{md}
sur tout achat de 20 \$ et plus avant taxes†

CODE BONI : 9878

Non valide pour les comptes charge.

* PAYEZ ET EMPORTEZ. Non-applicable sur les services et la livraison. Nous nous réservons le droit de limiter les quantités de certains articles à un nombre maximal. Ne peut être combinée à aucune autre offre.

† Offre de prime AIR MILES valide sur présentation du coupon dans tous les magasins RONA participants. L'offre ne s'applique pas à l'achat des cartes-cadeaux. Ne peut être combinée à aucune autre offre AIR MILES, à l'exception des offres de prime sur les produits. L'offre de prime s'applique au total des milles de récompense de l'offre de base obtenus avec le montant des achats admissibles. L'offre de prime ne s'applique pas aux achats portés à un compte ouvert chez un détaillant et aux achats des clients avec ententes contractuelles. Certaines conditions s'appliquent. Renseignements en magasin. md /mc Marque déposée / de commerce d'AIR MILES International Trading B.V., employée en vertu d'une licence par LoyaltyOne, Co. et RONA inc.

